
 

Slovenská technická univerzita v Bratislave 

Fakulta elektrotechniky a informatiky 

Rada pre strategické a rozvojové aktivity 
(RSRA) 

ZÁPIS č. 7/2023 

z riadneho zasadnutia zo dňa 13.6.2023 

 
PRÍTOMNÍ:  

prof. Ing. V. Kutiš, PhD., doc. Ing. M. Bittera, PhD., prof. Ing. F. Duchoň, PhD., PhD., Mgr. P. Miklovič, PhD. 

 

Neprítomný ospravedlnený: 

doc. Ing. M. Donoval 

 

PROGRAM: 

1. Vnútorný audit administrovania projektov – nastavenie procesov, zodpovednosť, projektový manažér na 2SP –

Donoval, Miklovič  

2. Stav prípravy novej smernice na PČ, pracovná skupina – Donoval  

3. Klub A8, chodba 2SP vs potrebné finančné zdroje na úpravu priestorov pre sťahovanie UaI – Miklovič, Donoval  

4. Zastúpenie FEI v Bruseli – Milan Matlovič, pod koho spadá́, akú má pracovnú náplň, kto ju kontroluje, ako sa budú 

posúvať informácie na UaI – Donoval  

5. Systém a princípy služobných ciest - Duchoň  

6. Rôzne 

 

K BODU 1:  Vnútorný audit administrovania projektov – nastavenie procesov, zodpovednosť, projektový 

manažér na 2SP –Donoval, Miklovič  

 

P. Miklovič informoval členov RSRA, že kvôli stále sa kopiacim problémom s administrovaním predovšetkým zahraničných 

projektov sa vedenie v roku 2021 rozhodlo realizovať audit procesov. Fakulta si za týmto účelom najala spol. ADDSEN, 

ktorá ešte v tom istom roku odprezentovala (Príloha 1. zápisnice) zistenia, ktoré poukazovali najmä na zistenia, že: 

• zahraničné projekty sa administrujú a riešia na základe zvyklostí, väčšinou bez znalosti podmienok, 

• absencia vzdelávania, opory v grantovej zmluve, 

• jednotlivé postupy, roly a termíny nie sú kodifikované v procesoch, 

• nevyužívajú sa možnosti programov EÚ v oblasti projektového odmeňovania, 

• riešitelia sú zaťažení úlohami, ktoré považujú za im neprislúchajúce. 

Prodekanka V. Stopjaková bola poverená riešiť konkurz na pozíciu projektového manažéra. Na realizovaných konkurzoch 

nebol vybraný žiaden z uchádzačov.  

 

Vzhľadom k neúčasti M. Donovala na zasadnutí sa tento bod presúva na ďalšie rokovanie RSRA.  

 
K BODU 2:  Stav prípravy novej smernice na PČ, pracovná skupina – Donoval  

 

P. Miklovič vysvetlil pozadie vzniku poslednej stále platnej smernice o PČ. Oponoval námietkam zo strany niektorých 

zamestnancov fakulty, že smernica nie je motivačná pre riešiteľov podnikateľských aktivít a poukázal na zneužívanie 

zdrojov fakulty pre súkromné podnikanie zo strany niektorých zamestnancov.  

M. Bittera upozornil, že v Pracovnom poriadku STU ide o závažné porušenie pracovnej disciplíny. 

V. Kutis upozornil, že zatiaľ nebola zložená pracovná skupina, ktorá by mala zhodnotiť kvalitu súčasne platnej smernice. 

Očakáva, že sa tak udeje ASAP. 

 

Vzhľadom k neúčasti M. Donovala na zasadnutí sa tento bod presúva na ďalšie rokovanie RSRA.  

 

 



 

K BODU 3:  Klub A8, chodba 2SP vs potrebné finančné zdroje na úpravu priestorov pre sťahovanie UaI – 

Miklovič, Donoval 

 

P. Miklovič informoval prítomných členov RSRA o ďalšom postupe pri priestorovej optimalizácii fakulty. V súčasnosti sa 

pripravuje dôvodová správa s podrobnou analýzou, ktorá má byť dôkazom nevyhnutnosti reagovať na narastajúce fixné 

náklady, ktoré sú spojené najmä rastúcou cenou energií, služieb spojených so správou budovy a v neposlednom rade s jej 

havarijným stavom. Okrem spomenutej analýzy sa pracuje na návrhu štandardov, ktoré definujú v akej kvalite budú 

rekonštruované kancelárie, laboratóriá a ostatné priestory ústavov pred ich sťahovaním. Na základe týchto údajov 

a následnej obhliadky priestorov budú vytvorené slepé rozpočty, ktoré pôjdu do verejného obstarávania. 

 

Vzhľadom k neúčasti M. Donovala na zasadnutí sa tento bod presúva na ďalšie rokovanie RSRA.  

 
K BODU 4:  Zastúpenie FEI v Bruseli – Milan Matlovič, pod koho spadá, akú má pracovnú nápľň, kto ju 

kontroluje, ako sa budú posúvať informácie na UaI – Donoval 

 

Vzhľadom k neúčasti M. Donovala na zasadnutí sa tento bod presúva na ďalšie rokovanie RSRA.  

 
K BODU 5:  Systém a princípy služobných ciest – Duchoň 

 

F. Duchoň upozornil, že referát ciest, špeciálne časť administrujúca ZPC, nespolupracuje v zmysle klientskeho prístupu. 

Upozornil že boli niektorí zamestnanci usmernený, aby si letenky a ubytovanie riešili samostatne bez pomoci zo strany 

referátu. P. Miklovič prisľúbil, že tento problém bude riešiť. Zároveň vysvetlil, aké organizačné zmeny plánuje realizovať 

na dekanáte, ktoré by predchádzali podobným problémom. 

 

K BODU 3:  Rôzne  

 

• Konverzný študijný program- M. Bittera informoval členov RSRA, že FIIT tento model zrušila, pričom nie sú 

známe dôvody tohto kroku. Celkovo FIIT prijíma menej uchádzačov, ako v minulosti.  V. Kutiš uviedol, že keď 

chceme dostatok informácií, či realizovať tento model alebo akýkoľvek iný, tak najprv potrebujeme mať prehľad 

v kritériách stanovených metodikou rozpisu dotácie. M. Bittera, ako jeden z možných scenárov,  definuje 4 ročné 

Bc. štúdium s „mäkšou“ matematikou a do Ing štúdia, ktoré bude mať 2 roky, implementovať matematiku 

s úrovňou požadovanou pre profil absolvent. Zotrvačnosť tohto procesu je však vysoká, t.j. realizácia je možná až 

po roku 2024.  

 
 
 
 
 

Zapísal: 14.6.2023      Zápisnicu overil: 14.6.2023 

Mgr. Peter Miklovič, PhD., v.r.     prof. Ing. Vladimír Kutiš, PhD., v.r. 

 


